
 

 Rozpoczęcie obrad o godz. 10 00                                                          

Zakończenie obrad o godz. 10 50 

 

 

     P R O T O K Ó Ł   Nr  XXVII/2005  

SESJI   RADY  GMINY  USTKA 

 
odbytej w dniu  06 lipca 2005 r  w  sali sesyjnej  

URZĘDU  GMINY  USTKA 

 

                 Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Bogdan Żabiński  otworzył  
XXVII obrady Sesji. Po powitaniu  radnych, Sołtysów, zaproszonych gości 
i pracowników Urzędu  Gminy,   oświadczył,  iż zgodnie z listą obecności  w 
posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co stanowi kworum do podejmowania 
prawomocnych decyzji 
 
Radni nieobecni : Teresa Grzybowska, Waldemar Gąsiorski, Andrzej Zawada. 

 
 

Lista obecności  radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 
Lista obecności  sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu 
Lista obecności gości zaproszonych stanowi zał. Nr 3 do protokołu 

 
 
 

Nawiązując do projektu porządku obrad przekazanego wcześniej 
wszystkim radnym , Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan 
Żabiński zaproponował następujące zmiany do porządku obrad tj.5 
wprowadza się następujący zapis: 
5. Podjęcie uchwał: 

a) w spr. ustalenia stawek procentowych opłat adiacenckich 
(sieć wodociągowa) 

 

b) w spr. ustalenia stawek procentowych opłat adiacenckich 
(sieć kanalizacji sanitarnej) 

Pozostałe punkty porządku obrad pozostają bez zmian. 
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Następnie Wiceprzewodniczący Rady Gminy zwrócił się z 
zapytaniem czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. 

 
 

W związku z   brakiem   uwag do porządku obrad,   
Wiceprzewodniczący   Rady   Gminy  Bogdan Żabiński  poddał pod 
głosowanie proponowany  porządek obrad wraz z w/w zmianą . 

 
 

Głosowało   - 12 

 
Za    - 12 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku przeprowadzonego głosowania 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy  stwierdził, iż  Rada 
Gminy jednogłośnie    przyjęła następujący   
 
 

Porządek obrad: 
 

 1. Sprawy regulaminowe: 
a/ otwarcie sesji 
b/ zatwierdzenie prawomocności obrad 
c/ zatwierdzenie porządku obrad 
d/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
 

2. Interpelacje i zapytania. 
 
3. Podjęcie uchwały w spr. kierunków działania Wójta Gminy 

Ustka. 
 

4. Podjęcie uchwały  o zmianie uchwały w spr. uchwalenia 
budżetu gminy na 2005 r oraz w spr. zmian w budżecie gminy 
na 2005 r 
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5. Podjęcie uchwał: 
 
a) w spr. ustalenia stawek procentowych opłat adiacenckich 

(sieć wodociągowa) 
 

b) w spr. ustalenia stawek procentowych opłat adiacenckich 
(sieć kanalizacji sanitarnej) 

 
6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  
 
7. Wolne wnioski i informacje.  

 
8. Zakończenie obrad. 

 
 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Gminy stwierdził, że 
do dnia dzisiejszego nie wpłynęły żadne uwagi do protokołu z 
ostatniej Sesji w związku z tym poddał pod głosowanie : 

 
 

Protokół  Nr XXVI/2005  Sesji  Rady  Gminy  Ustka  odbytej  w dniu 
17 czerwca  2005 r. 

 

Głosowało   - 12 

 
Za    - 10 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  2 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów   
przyjęła Protokół Nr XXVI/2005 z dnia  17 czerwca 2005 r 
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W imieniu Przewodniczącego Rady Gminy Waldemara Gąsiorskiego, 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Żabiński przeprosił   
radnych,  ,iż nie mógł wziąć udziału w dzisiejszych obradach  Rady oraz 
za to, iż na ostatniej Sesji złożył informację, że w miesiącu lipcu nie 
będzie Sesji . Sytuacja zmusiła do tego , iż koniecznym było zwołanie 
Sesji w miesiącu lipcu. 
 

 
 
Ad. 2. Interpelacje i zapytania. 
 
  W przedmiocie sprawy głos zabrali: 
 

 

 Jolanta Kijewska Sołtys wsi Charnowo 

1. – istnieje potrzeba wybudowania wiaty przystankowej w m. 
Charnowo. Czy jest możliwość wykonania tego zadania w roku 
bieżącym 

 

  

W związku z brakiem dalszych interpelacji i zapytań 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy zamknął punkt 2 porządku 
obrad. 

 

 

Ad. 3. Wiceprzewodniczący Rady Gminy przedstawił: 

 

- proj. uchwały w spr. kierunków działania Wójta Gminy 
Ustka  

 

 Wiceprzewodniczący Rady udzielił głosu Wice wójtowi Gminy . 
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 Zdzisław Lesiecki  Wice wójt Gminy Ustka 
- omówił w/w proj. uchwały. Wyjaśnił, iż  w Urzędzie Miejskim w 
Słupsku odbyło się spotkanie,  na  temat wspólnej realizacji gminy 
Miejskiej i Wiejskiej Słupsk oraz Gminy Miejskiej i Wiejskiej Ustka 
pn. „ścieżka rowerowa Słupsk – Ustka” Wszystkie gminy 
zadeklarowały swój udział. Podjęcie tej uchwały upoważnia Wójta do 
dalszego działania w tym kierunku tj. podpisania porozumienia 
międzygminnego  . Inwestycja będzie realizowana etapami przy 
udziale środków pomocowych z różnych źródeł. 
Następną sprawą jest podjęcie działań dotyczących planowanej 
realizacji kładki przez rzekę Słupię łączącej miejscowość Bydlino – 
Gmina Słupsk i Machowino – Gmina Ustka. W bieżącym roku 
opracowana by była dokumentacja techniczna wraz z kosztorysami 
inwestorskimi celem określenia wielkości środków jakie należy 
przeznaczyć na realizację inwestycji w 2006 r. 

  

 

 Bogdan Żabiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- poinformował, iż uczestniczył z ramienia Rady na tym spotkaniu. 
Wolę podpisania porozumienia wyraziły wszystkie gminy  Na tym 
etapie uchwała ta nie zawiera żadnych zobowiązań finansowych 

  
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Żabiński zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

 
W związku z brakiem zapytań Wiceprzewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyżej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

Głosowało   - 12 
 
 

Za    - 11 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 
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W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów   
podjęła Uchwałę Nr XXVII/296/2005 stanowiącą zał. Nr 4 do 
niniejszego protokołu. 

 
 

Ad. 4. Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Żabiński 
przedstawił 

 

- proj. uchwały o zmianie uchwały w spr. uchwalenia 
budżetu gminy na 2005 r oraz w spr. zmian w budżecie 
gminy na 2005 rok  

 

 Wiceprzewodniczący Rady udzielił głosu Pani Skarbnik . 

 

 Halina Ławska Skarbnik Gminy 
- omówiła w/w proj. uchwały wyjaśniając, iż  propozycje zmian 
zostały zawarte w uzasadnieniu do niniejszej uchwały. Zmiany 
spowodowane są w związku z pismami MENIS , że otrzymamy 
dofinansowanie w 2005 i 2006 r na budowę hali sportowej w 
Zaleskich. W związku z czym uległy zmianie wydatki majątkowe . W 
zał. Nr 7 „Dotacje 2005 r” został wprowadzony punkt II Dotacje dla 
Niepublicznej szkoły – zmiana rozdziału z 80104 na 80103. 
Wysokość dotacji nie ulega zmianie. W zał. Nr 7 w punkcie IV 
zmniejsza się dotacja na Kulturę fizyczną i sport  z uwagi na to, iż 
Stowarzyszeni „KLIF” nie przedstawiło wpisu do KRS zgodnie z 
ustawą o stowarzyszeniach –organizacja V biegu będzie wykonywane   
przez Gminę W zał.  Nr 1 „Wydatki Majątkowe – 2005 r” -  szatnia 
sportowa przy boisku w Pęplinie jest kwota 120 tyś zł , a budowa hali 
sportowej w Zaleskich jest 316 tyś zł. Po dokonanych zmianach 
ogółem inwestycje wynoszą 4.903.000 zł, a ogółem wydatki 
inwestycyjne wynoszą 5.758.000 zł. W wieloletnim programie 
inwestycyjnym wydatki ujęte w załącznikach dot. zmian w dochodach 
i wydatkach w związku z wymogami Urzędu Marszałkowskiego. 
Istnieje szansa otrzymania środków na budowę Świetlicy w Gąbinie 
dlatego tez zmiany te są zasadne. Pozostałe zapisy uchwały się nie 
zmieniły. Dochody zostały zwiększone ze  sprzedaży mienia 
komunalnego związku z zakończeniem procesu scalenia i podziału w 
m. Przewłoka. 
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 Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Żabiński 
- w wieloletnim programie inwestycyjnym na 2005 r jest ujęta kwota  
200 tyś zł na budowę Świetlicy w Charnowie i 200 tyś zł na budowę 
Świetlicy w Gąbinie, na 2006 r Charnowo – 379 tyś zł, a Gąbino – 
421.572 zł 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Żabiński zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

 
W związku z brakiem zapytań Wiceprzewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyżej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

 

Głosowało   - 12 
 
 

Za    - 10 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  2 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów   
podjęła Uchwałę Nr XXVII/297/2005 stanowiącą zał. Nr 5 do 
niniejszego protokołu. 
 
 
 

Ad. 5. Wiceprzewodniczący Rady Gminy przedstawił : 
 

 

- proj. uchwały w spr ustalenia stawek procentowych  opłat 
adiacenkich (sieć wodociągowa) 

 

 Wiceprzewodniczący Rady udzielił głosu Panu Radcy Prawnemu. 
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 Jerzy Ziółkowski Radca Prawny 
- zostały przygotowane dwa proj. uchwał dot. stawek procentowych 
opłat adiacenckich w m. Przewłoka  z tytułu wzrostu wartości  
nieruchomości w wyniku wybudowania infrastruktury -  sieci 
wodociągowej  i sieci kanalizacyjnej . Zgodnie z ustawa o gospodarce 
nieruchomościami , gmina ma obowiązek pobierania  opłat z tytułu 
wybudowania urządzeń infrastruktury technicznej. Opłaty te pobiera 
się z tytułu wybudowania każdych urządzeń. Ustalenie tej opłaty 
następuje w drodze decyzji Wójta  . By Wójt mógł wydać decyzję 
potrzebna jest uchwała określająca stawki procentowe opłaty 
adiacenkiej , które mogą być określone do wysokości 50 %  wzrostu 
wartości nieruchomości Wartość nieruchomości przed i po 
wybudowaniu infrastruktury określają rzeczoznawcy majątkowi . 
Opłaty adiacenckie z tytułu wzrostu wartości nieruchomości mogą być 
naliczane w ciągu 3 lat od daty stworzenia warunków do podłączenia 
nieruchomości do poszczególnych urządzeń infrastruktury  
technicznej. W związku z powyższym zachodzi potrzeba podjęcia 
tych uchwał 

 
  
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Żabiński zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

 
W związku z brakiem zapytań Wiceprzewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyżej wymieniony  proj. uchwały 

 
 
  Obrady Rady opuściła radna Halina Lempek 

 

Głosowało   - 11 
 
 

Za    - 11 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie Uchwałę 
Nr XXVII/298/2005 stanowiącą zał. Nr 6 do niniejszego 
protokołu. 



 

- 9 – 

    

    Na obrady Rady powróciła radna Halina Lempek. 

    

- proj. uchwały w spr ustalenia stawek procentowych  opłat 
adiacenkich (sieć kanalizacji sanitarnej) 

 

    

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Żabiński zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

 
W związku z brakiem zapytań Wiceprzewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyżej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

 

Głosowało   - 12 
 
 

Za    - 12 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie Uchwałę 
Nr XXVII/299/2005 stanowiącą zał. Nr 7 do niniejszego 
protokołu. 

    

    

Ad. 6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania: 
 
 
 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania udzielił Wice Wójt 
Zdzisław Lesiecki. 
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 Odpowiedź na zapytanie Pani Jolanty Kijewskiej Sołtysa wsi 
Charnowo 
 
1. – istnieje potrzeba wybudowania wiaty przystankowej w m. Charnowo. 

Czy jest możliwość wykonania tego zadania w roku bieżącym 

 

W związku z tym, iż jest to droga powiatowa musi być wysłany 
wniosek do Starostwa i komisja ustali lokalizację wiaty. Po 
uzyskaniu opinii ze Starostwa wniosek zostanie przyjęty do 
budżetu na 2006 rok. 

 
 
 Halina Łażewska Skarbnik Gminy 

- jeżeli będzie pozytywna opinia przed sesją w miesiącu sierpniu i 
będę znała koszty ,  to wygospodaruję środki na realizację tej wiaty w 
tym roku. 
 
 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Żabiński ogłosił 5 min 
przerwę w obradach Rady tj. od godz. 10 35 do godz. 10 40 . 
 
Po przerwie Rada wznowiła obrady realizując dalszy porządek obrad. 
 
 
 
 

Ad. 7. Wolne wnioski i informacje. 
 
 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Żabiński 
-  przedstawił informację dot. korespondencji przychodzącej do Biura 
Rady w okresie międzysesyjnym tj. 
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1. W dniu 20-06-2005 wpłynęło pismo od Pani Haliny Łażewskiej 
Skarbnika Gminy Ustka . 

 
Po odczytaniu treści pisma pani Haliny Łażewskiej , 
Wiceprzewodniczący Rady Bogdan Żabiński w imieniu 
Przewodniczącego Rady Gminy Waldemara Gąsiorskiego złożył 
wyjaśnienie  , iż informacje odnośnie projektu uchwały , 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski nie przygotował i 
nie jest autorem tej informacji w mediach – prasie. 
Jeżeli informacja jest nieprawdziwa to niech prostują  ją autorzy – 
informatorzy. 
W związku z wycofaniem proponowanej uchwały przez Pana Wójta, 
Przewodniczący Rady nie widzi potrzeby, aby Rada Gminy 
wyjaśniała poruszony przez Panią Skarbnik problem i sprawę uważa 
za zamkniętą. 

 
2. W dniu 23-06-2005  wpłynęło pismo Pana /*wyłączenie jawności na podstawie 

art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby/   w 
spr. uchylenia w części (taryfa III)  Uchwały Nr XXI/219/2004 z dnia 
26 listopada 2004 r  
Przedmiotowe pismo przekazałem do Urzędu Gminy. 
 

3. W dniu 0107-2005 r wpłynęło pismo od Proboszcza Parafii 
Wytowno w spr. dofinansowania w roku bieżącym w wysokości 7 tyś 
zł prac remontowo – konserwatorskich zabytkowego Kościoła 
parafialnego w Wytownie oraz w kwocie 3 tyś zł części renowacji 
zabytkowej XVII wiecznej ambony. 
Przedmiotowe pismo skierowałem na Komisje Rozwoju i 
Edukacji celem zajęcia stanowiska. 
 

4. W dniu 01-07-2005 r wpłynęło pismo z C.B. Windenergy Polska 
Sp. z o.o. Szczecin w spr. wyrażenia zgody na postawienie na 
planowanej Sesji Rady Gminy Ustka w dniu 06-07-2005 r wniosku o 
przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części terenów położonych w 
okolicy m. Duninowo i Pęplino 
W przedmiocie sprawy udzieliłem odmownej decyzji z uwagi na 
zbyt krótki termin przedstawienia proj. uchwały i braki w 
dokumentacji.  
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Zdzisław Lesiecki Wice wójt Gminy Ustka 
- zgłosiła się do nas firma , która zamierza wybudować i uruchomić 
Park Wiatrowy. Zostanie złożony do Rady wniosek wraz z 
materiałami o zwołanie Sesji  w dniu 15 lipca celem podjęcia uchwały 
o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania gminy dla części terenów położonych w okolicy 
Duninowo i Pęplino.  Firma ta zamierza wybudować na terenie naszej 
gminy zakład, który miałby produkować wieże stalowe elektrowni 
wiatrowych i zatrudniałby ok. 200 pracowników z terenu naszej 
gminy. W Gminie Słupsk i Postomino są też podejmowane takie 
uchwały. Jeżeli Pan Przewodniczący i Rada uzna , że temat ten należy 
rozpatrzyć w określonym terminie to byłaby jeszcze jedna Sesja. 
 

 
 
 Ryszard Molenda Sołtys wsi Dębina 
  

1. – dobudować chodnik w Dębinie  ponieważ do 1 posesji nie został 
zaprojektowany 

 
2. – wykonać odkrzaczenie drogi Dębina Podrąbie 

 
3. – ustawić znak „zakaz wstępu psów na plażę” 

 
 
 
 Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Żabiński 

- w imieniu Pani Jadwigi Fudali Sołtysa wsi Rowy , zaprosił radnych na 
uroczyste odsłonięcie rzeźby pt. „RYBAK”. Odsłonięcie rzeźby nastąpi w 
dniu 15 lipca 2005 r o godz. 18 00 przy ul. Rybackiej w Rowach. 

 
 
 
Ad. 8.  Zakończenie obrad. 
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 Wobec zrealizowania porządku obrad Wiceprzewodniczący 

Rady Gminy o godz. 10 50  zamknął XXVII Sesję Rady Gminy 
Ustka. 

 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 Protokołowała 
 
 Grażyna Frankiewicz 
 
 
 


